
 
 

                               Rada Miejska w Płotach 

PROTOKÓŁ 

LII Sesja Rady Miejskiej w Płotach 

z dnia 07 września 2022 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Antoniak Agnieszka obecna   

2 Buchholc Tomasz obecny   

3 Bugzel Anna obecna   

4 Bury Ireneusz obecny   

5 Laskowska Barbara obecna   

6 Makowiecki Marcin obecny   

7 Nabrzewski Artur nieobecny   

8 Nowicki Jerzy obecny   

9 Pawelec Paweł nieobecny   

10 Pawlaczyk Roman obecny   

11 Serafińska Beata obecna   

12 Sobczak Andżelika obecna   

13 Taśmińska Iwona nieobecna   

14 Wandachowicz Rafał obecny   

15 Wojsznis Michał obecny   

 

 

obecni 12 



wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PORZĄDEK OBRAD 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Płotach Pan Marcin Makowiecki otworzył 

LII posiedzenie Sesji Rady Miejskiej i powitał wszystkich obecnych na spotkaniu: 

Zastępcę Burmistrza Panią Edytę Podgórską, Skarbnika Gminy Panią Małgorzatę 

Gołąb, Sekretarza Gminy Pana Grzegorza Wasilewicza, Dyrektorów szkół, Sołtysa 

sołectwa Kocierz, Kierownika OPS, przedstawicieli koła wędkarskiego Amur, 

radnych oraz pracowników urzędu.  

1. 1. Sprawy regulaminowe 

 

1.a. otwarcie posiedzenia 

 

1.b. stwierdzenie quorum 

 

1.c. przyjęcie porządku obrad 

 

 

głosowanie przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

1.d. przyjęcie protokołu Nr LI z 25.07.2022r. 
 

 

głosowanie przyjęcie protokołu Nr LI z 25.07.2022r. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

1.e. informacja Burmistrza Płotów z prac między sesjami, która stanowi 
złącznik do niniejszego protokołu. 
 

1.f. informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z prac między sesjami, 
która stanowi złącznik do niniejszego protokołu. 

 



 

2. Informacja w sprawie przygotowania placówek oświatowych do 
rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023. 

 
Przewodnicząca k. oświaty Pani Agnieszka Antoniak przedstawiła informację odnośnie 
przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. Nadmieniła, że w szkole 
na ul. Piastowej 8 konieczny jest pilny remont schodów zewnętrznych przy głównym 
wejściu oraz remont schodów przy parkingu naprzeciw Przedszkola Miejskiego. Informacja 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 Pan Szymon Klimko oznajmił, że na ul. Matejki została 
zmieniona organizacja ruchu. Wyjaśnił, że kierowcy autobusów dowożących dzieci do 
szkoły zostali o tej zmianie poinformowali, jednak nie stosują się do wprowadzonej 
reorganizacji. Poprosił o interwencję w/w kwestii. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 Pan 
Szymon Klimko zabrał również głos odnośnie adaptacji strychu znajdującego się w szkole 
podstawowej nr 2 przy ul. Piastowej 8, który miał zostać dostosowany na potrzeby 
członków orkiestry dętej. Poinformował, że Zarząd Orkiestry starał się pozyskać środki na 
adaptację strychu od Ministra Kultury, ale nie udało się. Nadmienił, że Burmistrz Gminy 
złożył wniosek o dofinansowanie projektu na  adaptację strychu oraz budowę sali 
gimnastycznej w tym samym obiekcie w ramach programu Polski Ład. Rząd przyznał 
dotację jedynie na adaptację strych  na cele edukacyjne. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 
uwzględnienie. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 



Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

4. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
lokalu niemieszkalnego (użytkowego) nr 1 położonego w Płotach przy ul. 
Jedności Narodowej 8. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu 
niemieszkalnego (użytkowego) nr 1 położonego w Płotach przy ul. Jedności 
Narodowej 8. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

Prezes koła wędkarskiego „Amur” w Płotach Pan Andrzej Kijerewski podziękował 
wszystkim Radnym za podjęcie w/w uchwały, dzięki której środowisko wędkarskie będzie 
miało swoją siedzibę. Nadmienił, że koło wędkarskie zrzesza około 400 członków i jest 
największym stowarzyszeniem w gminie Płoty. Zaprosił wszystkich chętnych na zawody 
wędkarskie, które odbędą się 11 września 2022 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Krajowego 
Ośrodka Wsparcia Rolnictwa nieruchomości stanowiącej własność 
Skarbu Państwa. 



 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Krajowego Ośrodka 
Wsparcia Rolnictwa nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 



12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

6. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia 
Dziennego. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Placówki Wsparcia Dziennego. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 



7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu 
partnerskiego „Silni w rodzinie” RPZP.07.06.00-32-K117/21, 
dofinansowania powstania i funkcjonowania działalności Placówki 
Wsparcia Dziennego. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu partnerskiego „Silni w 
rodzinie” RPZP.07.06.00-32-K117/21, dofinansowania powstania i funkcjonowania 
działalności Placówki Wsparcia Dziennego. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Płotach. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Płotach. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płoty na rok 
2022 r. 
 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Płoty na rok 2022 r. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 

13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Płoty na lata 2022-2033. 
 



 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Płoty 
na lata 2022-2033. 

jednostka Rada Miejska w Płotach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 07 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Antoniak Agnieszka ZA 

2 Buchholc Tomasz ZA 

3 Bugzel Anna ZA 

4 Bury Ireneusz ZA 

5 Laskowska Barbara ZA 

6 Makowiecki Marcin ZA 

7 Nabrzewski Artur nieobecny 

8 Nowicki Jerzy ZA 

9 Pawelec Paweł nieobecny 

10 Pawlaczyk Roman ZA 

11 Serafińska Beata ZA 

12 Sobczak Andżelika ZA 



13 Taśmińska Iwona nieobecna 

14 Wandachowicz Rafał ZA 

15 Wojsznis Michał ZA 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radna Agnieszka Antoniak oznajmiła, że dzieci dojeżdżające nie mogą brać udziału  
w zajęciach wyrównawczych oraz w zajęciach zaleconych przez poradnie psychologiczno-
pedagogiczne, ponieważ nie ma połączenia autobusowego po 8 lekcji.  
Zastępca Burmistrza Pani E. Podgórska wyjaśniła, że wymieniony kurs zostanie 
wyegzekwowany od  przewoźnika. 
Radny Michał Wojsznis zapytał co dzieje się z wodą na cmentarzu komunalnym. 
Sekretarz Gminy Pan Grzegorz Wasilewicz wyjaśnił, że brak wody spowodowany jest 
pęknięciem rury. Nadmienił, że awaria w najbliższym czasie zostanie usunięta. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan M. Makowiecki w imieniu radnego Artura 
Nabrzewskiego zapytał czy: 
- konkursy na dotacje dla klubów sportowych mogą zostać ogłoszone w bieżącym roku, aby 
była możliwość realizacji płatności od stycznia 2023 roku, 
- jakie są zaległości i ściągalność za wywóz odpadów komunalnych z ternu naszej gminy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przesłanie odpowiedzi na w/w zapytania 
zainteresowanemu. 

12. Pisemne wnioski i komunikaty. 
Mieszkaniec m. Bądkowo zapytał: 
- dlaczego co 2 miesiąc woda w/w miejscowości ma kolor brunatny i jest tak chlorowana, 
że aż szczypie w oczy. Nadmienił, że powodem może być używanie wody z hydrantów do 
mycia fermy drobiu znajdującej się w miejscowości Bądkowo. 
- zapytał czy jest możliwość, aby ostatni powrotny kurs autobusu dowożącego dzieci do 
szkół podstawowych z rejonu Bądkowa odbywał się zabraniem dzieci najpierw ze szkoły 
podstawowej nr 2, a na końcu ze szkoły podstawowej nr 1.  Nadmienił, że umożliwiłoby 
to powrót młodzieży ze szkoły ponadpodstawowej do domów. 
- zwrócił uwagę na niewłaściwe składowanie obornika w w/w miejscowości (niezgodnie z 
przepisami). 

13. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  podziękował za przybycie i zakończył posiedzenie. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie audio-wideo z Sesji. 

                                                                           
 
            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 
                                                                                                Marcin Makowiecki 



 

 

 Protokołowała: 

   Beata Krzywda                                                             

 

 

 


